

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN

Date: 25-04-2022 10:39:23 AM

Subject: Quarterly data

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 25-04-2022 10:39:23 AM الموضوع: البيانات الربعية

Al-Salem: The group's total assets reached JD6 billion by the end of the first quarter

Economic reforms have placed Jordan on the path towards sustainable growth

April xx, 2022 — Amman, Jordan: Capital Bank announced record net profits for the first quarter of 2022, with an increase of 34.8% compared to its published profits for the same period last year, the highest quarterly profit since its establishment.

According to the preliminary financial results, the bank's net profits in the first quarter of the year ending in March amounted to JD40.2 million, compared to JD29.8 million as per the financial results published for the same period last year. The bank's net profits after excluding non-recurring items reached JD19.5 million, compared to JD10.2 million for the same period of 2021.

Capital Bank Group also witnessed a 38.6% increase in assets during the same period, reinforced by its acquisition of Société Générale Bank - Jordan, reaching JD6 billion, compared to JD4.3 billion by the end of 2021. The net credit facilities portfolio rose to JD2.9 billion by the end of March, compared to JD2 billion at the end of last year, a growth rate of 38%.

Customer deposits also recorded a remarkable 47.5% increase by the end of the first quarter of 2022, reaching JD4.1 billion, compared to JD2.8 billion at the end of 2021.

National Bank of Iraq's financial results also showed a record increase in net profits after taxes of 36%, or JD3.5 million in the first quarter of 2022, compared to JD2.6 million during the same period last year. Total assets increased to JD905 million, with a growth rate of 3% over last year.

The assets under management by Capital Investments reached US\$550.4 million by the end of the first quarter of

كابيتال بنك يحقق أرباحا قياسية ربعية وصلت إلى 40.2 مليون دينار

السالم: نمو إجمالي أصول المجموعة إلى 6 مليارات دينار بنهاية الربع الأول

والاصلاحات الاقتصادية تضع الاردن على سكة الانتقال نحو النمو المستدام

عمان \*\*\* نيسان 2022

أعلن كابيتال بنك عن تحقيق صافي أرباح قياسية خلال الربع الأول من العام الجاري بارتفاع نسبته 34.8% عن الارباح المنشورة لنفس الفترة من العام السابق ، وهي أعلى ارباح ربعية منذ تأسيس البنك.

وبحسب النتائج المالية الأولية فقد بلغت صافي أرباح البنك في الربع الاول من العام المنتهي في اذار 40.2 مليون دينار، مقابل 29.8 مليون دينار وفق البيانات المنشورة لذات الفترة من العام الماضي، فيما وصلت صافي أرباح البنك، بعد استبعاد البنود غير المتكررة، الى 19.5 مليون دينار مقابل 10.2 مليون دينار لنفس الفترة من العام 2021.

كما نمت موجودات مجموعة كابيتال بنك بشكل ملحوظ خلال نفس الفترة وبنسبة 38.6%، مدعومة بنتائج عملية الاستحواذ على بنك سوسيته جنرال – الأردن، لتصل إلى 6 مليارات دينار مقابل 4.3 مليار دينار في نهاية العام 2021. فيما ارتفعت صافي محفظة التسهيلات الائتمانية لنهاية أذار إلى 2.9 مليار دينار، مقابل 2 مليار دينار في نهاية العام الماضي، وبنمو نسبته 38%. وسجلت ودائع العملاء أيضاد ارتفاعا ملحوظ لنهاية الربع الأول من العام الجاري بنسبة 47.5% لتصل إلى 4.1 مليار دينار، مقابل 2.8 مليار دينار في نهاية العام 2021.

وأظهرت النتائج المالية للمصرف الأهلي العراقي، ارتفاعاً قياسياً ايضا في صافي الارباح بعد الضرائب وبنسبة 36% لتصل إلى 3.5مليون دينار أردني في الربع الأول من العام الجاري، مقابل 2.6 مليون دينار خلال نفس الفترة من العام الماضي، فيما ارتفع إجمالي الأصول ليصل إلى 905 مليون دينار وبنسبة نمو بلغت 3% عن العام الماضي.

أما بالنسبة لشركة كابيتال للاستثمارات، فقد وصل حجم الأصول المدارة من قبل الشركة مع نهاية شهر أذار الى 550.4 مليون دولار في نهاية العام 2021، فيما حققت الشركة 1.3 مليون دينار كأرباح صافية خلال النفس الفترة

Page 1 of 2



2022, compared to US\$425 million at the end of 2021, while the company achieved JD1.3 million in net profits during the same period	
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Eyad Shadid	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Eyad Shadid